
Informace z radnice 

 V úterý 14. února se uskutečnilo jednání na Ministerstvu průmyslu a obchodu, jehož 

předmětem byla konzultace možností získání dotace na výstavbu komunikace ve zdejší 

průmyslové zóně. Přestože vládou vyhlášený program na podporu průmyslových zón 

počítá spíše s velkými průmyslovými zónami v oblastech s vysokou mírou 

nezaměstnanosti (což není náš případ), nejsme úplně bez šance. Maximální výše podpory 

je 75%. V našem případě budeme muset být skromnější, abychom dosáhli na požadovaný 

počet bodů. Velkým úspěchem by byla podpora ve výši 50%. Předpokládané náklady na 

výstavbu komunikace jsou 11 milionů korun. 

 Ve čtvrtek 16. února se uskutečnilo setkání starostů 9 obcí v Kardašově Řečici. 

Předmětem jednání byla společná příprava výběrového řízení na svoz komunálního a 

separovaného odpadu. Cílem společného výběrového řízení je dosažení co nejvýhodnější 

ceny za svoz a likvidaci odpadů a dosažení maximálního efektu třídění. Kromě dopadu na 

výši poplatku za odpady pro domácnosti se jedná i o možnost snížení nákladů na likvidaci 

odpadů pro město. Málokdo ví, že město každý rok dotuje ze svého rozpočtu svoz a 

likvidaci odpadů částkou kolem 1 milionu korun. Samozřejmě, že to vše souvisí se 

zaváděným Programem zodpovědného nakládání s odpady, který se setkal s urputným 

odporem některých občanů. Jsme si vědomi problémů, které „Program“ přináší pro 

bytové domy a paneláky. Mohu však ujistit, že hledáme řešení, které by bylo přijatelné jak 

pro rodinné domky, tak pro bytovky a paneláky. Každá obec má své specifické podmínky, 

které je potřeba individuálně vyřešit. Bez snahy o nalezení řešení to však nepůjde. 

Odpůrce Programu mohu ujistit, že účast je opravdu dobrovolná, nikdo nikoho nutit 

nebude a podmínky pro „nezapojené“ se nezmění (snad kromě těch finančních na 

poplatcích v příštích letech).   

 Bylo vyhlášeno výběrové řízení na rekonstrukci šaten a sociálních zařízení v tělocvičně. 

V rámci rekonstrukce by mělo dojít i k výstavbě nové klubovny určené pro spolkovou 

činnost. Na akci jsou podány dvě žádosti o podporu – z Programu obnovy venkova na 

klubovnu a od Jihočeského kraje na sociální zařízení a šatny. Projekt je rozdělen do dvou 

etap s variantami získání nebo nezískání některé z dotací. Výše předpokládaných nákladů 

je necelých 6 milionů korun bez DPH.  

 Byla uzavřena smlouva o dílo na dodávku a montáž nových saduritových drah a 

automatických stavěčů kuželek v místní kuželně. Tím bude její rekonstrukce dokončena, 

předpokládaný termín je do 21. dubna t.r.  
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